Page No. 35 Division: PAREL - SHIVDI Register No. 285

SURVEY REGISTER FOR THE TOWN AND ISLAND OF BONBAY (Prepared under Section 282 of the Maharashtra Land Revenue Act, 1966)

Fed by:SHRI K. Y. MHATRE Validated by: SHRI A. R. HADKAR

460	FI
460	1. Sheet No.
	t No
	t No. 2. Name
	!
SUP	2. 2
20	2. Name of St Locality
20	lity
080	7
	6
SUPARIBAG ROAD	1 07
-	CH
	Stre
	3. Street No.
	,
9 9 9	
and the last time and the see the last	M 1
18/97	4. Cad
	dastr
200	tral y No.
3	
	+
FREE HOLD	- Cr
100	enur
	ró
\$Q.YARDS (48.00) \$Q.HETERS 40.13	tral 5. Tenure 6. Area in 7. Laughtons Survey No. Sq.Yds/Mts.
\$Q. Y 48. 40.	
ARDS 00) ETER	6. 1
6.0	ds/H
	is.
26	7
04 P	Las di
ART	ghto
W 11	ns s
	Urve
	No.
	, ,
4	
7 2	00
W/146	8. Collector (Collecto
50 P	llec
ART	tors
	7. Laughtons Survey No. 8. Collectors New No. (Collectors Rent R
	nt Ro
	0.
	oll Wo.)

100				9. 6 du	
医鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠鼠	DAWOOD USWAM KHATRI TRUSTEES OF THE USWAMIA TAGTA WASJID.	HAJI MAHOMED HAJI JUSAB KHATRI AND	Wil - '(A)-HAJI UMAR HAJI SIDDICK KHATRI,	. Ground Rent 10. Name of Person in Beneficial Ownership due to Govt.	
电压压电话 医医外腺检查检查 医电压电话 医甲基甲基甲基甲基甲基甲基甲基甲基甲基甲基甲基甲基甲基甲基甲基甲基甲基甲基甲基				11. Node of Acquisition by Pre	
				12. Devolution of Title	· 要是有有重要的,就是要求的重要的重要的重要的重要的重要的重要的重要的,这个一个一个一个一个一个一个一个一个一个一个一个一个一个一个一个一个一个一个一

13. Original Grant from Govt., if any	14. Lease from Public Body or Fazindar	15. Ground 16. Superintendents Initial
		Rent due to Public Body or Fazindar
	T	
电电子电子电子电子电子电子电子电子电子电子电子电子电子电子电子电子电子电子电		

TI KEMBIKS

- Nil -

Reference of issue: 605501120096 pate of issue: 9 JAN 2009 Name of Applicant: SHREEPATI INVESTMENTS Date of Application:31/12/2008 Fee recovered: Rs. ****100.00

(Rectangular "[]" Brackets shows entry deleted)

Note :- This is a true copy of the extract of C.S.Register which forms part of this office record and the area of the property referred to therein is 40.13 Sq. meters.

(FORTY POINT THIRTEEN Sq. mtrs. ONLY)

Which has been verified with the original record and found correct.

Superintendent

Mumbai City Survey and Land Records

